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افزایش ۳۵۰۰ مگاواتی توان 
نیروگاه های حرارتی تا پایان هفته

بــرق حرارتی گفت:  � مهر: مدیرعامل شــرکت 
در تــلاش هســتیم تا پایــان این هفته ســه هزارو 
۵۰۰ مــگاوات از تعمیــرات نیروگاه هــای حرارتی 
باقی مانده را به پایان برســانیم. محسن طرزطلب 
گفت: ســال گذشته به دلیل مشــکلات مرتبط به 
تأمین گاز نیروگاه ها نتوانستیم تعمیرات واحدهای 
تولیــد برق حرارتی را در موعــد مقرر آغاز کرده و 
به ناچار واحدهای بخاری اســتفاده کننده سوخت 
مایــع را در مدار تولید نگه داشــتیم. او با تأکید بر 
اینکه سال گذشــته ۱۴ میلیارد مترمکعب سوخت 
معــادل گازوئیــل و مــازوت در نیروگاه هــا مورد 
استفاده قرار گرفته بود، ادامه داد: تأخیر در شروع 
تعمیرات و بعضا تعویض آنها موجب شده که به 
ناچار ۱۰ هزار مگاوات از برنامه تعمیرات نیروگاه ها 
را بــه تعویــق انداخته و به شــهریورماه امســال 
موکول کنیــم. مدیرعامل شــرکت مادرتخصصی 
برق حرارتی اظهار کرد: با وجود وقفه ایجاد شــده 
در تلاش بودیم تا از اواســط اسفند تا نیمه خرداد 
امســال تعمیرات واحدهای باقی مانده را به پایان 
برســانیم که فروردین و اردیبهشــت ماه امســال 
افزایش بی ســابقه میانگین وزنی دمای کل کشور 
نسبت به سال گذشته دوباره برنامه ریزی تعمیرات 
نیروگاه هــا را دچــار اختــلال کرد و بــه ناچار این 
واحدها را در مدار تولید نگه داشته ایم. طرزطلب با 
تأکید بر اینکه کاهش ۳۵ درصدی میزان بارش ها 
تولید نیروگاه های برق آبی را به شدت محدود کرده 
است، افزود: در تلاشیم تا پایان این هفته سه هزارو 
۵۰۰ مــگاوات از تعمیــرات نیروگاه هــای حرارتی 
باقی مانده را به پایان برســانیم و ســایر نیروگاه ها 
که به دلایلی خارج از شــبکه هستند، مجددا وارد 
مدار شده و کمک کننده شبکه سراسری برق کشور 
باشــند. به گفته این مقام مســئول در حال حاضر 
اغلب نیروگاه هایــی که در اختیــار بخش دولتی 
است، جزء نیروگاه های فرسوده و قدیمی هستند و 
هر لحظه ممکن است وقوع یک اتفاق غیرمنتظره 
فنــی برخی از این واحدهــا را از مدار تولید خارج 
کند؛ با وجود این همکاران ما به صورت شبانه روزی 
در تلاش اند تا برق پایداری را برای پیک تابســتان 
امسال فراهم کنند. مدیرعامل شرکت برق حرارتی 
تأکید کرد: امســال در تلاش بودیم که با همکاری 
وزارت نفــت نیروگاه های ایــن مجموعه همانند 
غرب کارون و ایران ال ان جی در تابستان در اختیار 
شبکه سراسری برق کشور قرار بگیرد. سال گذشته 
این دو نیروگاه در اختیار شبکه سراسری قرار گرفته 
بود؛ اما امسال اعلام شده که امکان اختصاص ۲۰۰ 
مگاوات از ظرفیت نیروگاه غرب کارون به شــبکه 
وجــود دارد و ســه واحد گازی نیــروگاه ال ان جی 
نیز رزرو مجموعــه پارس جنوبی خواهد بود تا در 
صورت بروز مشکل بتوانند از این واحدها استفاده 
کنند. با این حال در تلاشیم با کسب رضایت وزارت 
نفت بتوانیم این واحدها را در فصل تابستان برای 

شبکه سراسری برق کشور استفاده کنیم.
نیروگاه اصفهان با یک سوم ظرفیت کار می کند

طرزطلب به مشــکل آب نیروگاه اصفهان اشــاره 
کرد و گفت: بر اســاس پیش بینی انجام شــده باید 
در این نیروگاه پســاب مورد اســتفاده قرار بگیرد؛ 
از ایــن رو تصفیه خانه این مجموعه تکمیل شــده 
و آمــاده بهره برداری اســت؛ ولی تاکنون پســاب 
مــورد نیاز در اختیــار نیروگاه قرار نگرفته اســت؛ 
بنابراین در تلاشــیم در خرداد ماه خط لوله پساب 
این نیروگاه را با همــکاری مجموعه آبفا به پایان 
برســانیم تا این پروژه با ظرفیــت ۱۵۰ لیتر بر ثانیه 
امکان تأمین آب بیشــتری را بــرای نیروگاه فراهم 
کند. مدیرعامل شرکت مادرتخصصی تولید نیروی 
برق حرارتــی اضافه کــرد: در حال حاضر نیروگاه 
اصفهان با یک سوم ظرفیت در مدار تولید است و 
حدود ۵۰۰ مگاوات آن به دلیل کسری آب از مدار 
خارج شــده که امیدواریم بخشی از این ظرفیت تا 

انتهای خردادماه به مدار تولید بازگردد.

قطع شدن برق دلیل اصلی 
اختلالات ارتباطات مخابراتی

ایســنا: مدیــرکل ارتباطات و امــور بین الملل  �
شرکت مخابرات ایران گفت: دلیل اصلی اختلالات 
اخیر در حوزه ارتباطات مخابراتی قطع برق متوالی 
و روزانه در مناطق مختلف کشور است. محمدرضا 
بیدخام گفت: بــا توجه به ســرمایه گذاری نکردن 
مطلوب در خرید و نوســازی تجهیزاتی نظیر دیزل 
ژنراتورهای برق به علت نبود منابع مالی مورد نیاز 
در مواقع قطع برق شــاهد اختــلالات ارتباطی در 
برخی مناطق هستیم که این نکته از قبل به اطلاع 
مراجع ذی صلاح حاکمیتی رسیده است. مدیرکل 
ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران با 
تأکید بر منطقی شــدن تعرفه های مخابراتی گفت: 
برای ارائه خدمات و نوسازی و بازسازی تجهیزات 
مخابراتی با ترمیم شــدن تعرفه هــای مخابراتی و 
حمایت دســتگاه های حاکمیتی می توان توسعه و 
بهینه سازی تجهیزات مخابراتی را انجام داد. طبق 
اعلام شرکت مخابرات ایران، بیدخام یکی از دلایل 
افزایــش تماس ها با ســامانه ۲۰۲۰ را در روزهای 
اخیــر خارج شــدن مودم های خانگــی از مدار به  
علت قطع برق دانســت و گفت: این امر مشکلات 
زیادی را برای مشــتریان به وجود آورده است که 
امیدواریــم هرچــه زودتر این مشــکلات با کمک 
نهادهای درگیر و مسئول، به حداقل ممکن برسد.
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معاون سابق وزارت صمت
نامزدهای انتخابات نگاهی

 به «اشتغال زایی» ندارند
فراز: ابراهیم بهادرانی، معاون ســابق وزارت  �

صمت و اقتصاددان، ضمن اشاره به اینکه اشتغال 
در ایران دچار اشکال جدی و درخور تأملی است، 
می گوید: «این روزها وقتی اعلام می شــود که مثلا 
نــرخ بی کاری در کشــور ۱۰ درصد اســت، منظور 
کسانی است که به شکل فعال دنبال کار مناسب 
خود هســتند و متأســفانه موفق به پیداکردن آن 
نمی شــوند؛ اما این آمار کســانی را کــه به کلی از 
پیداکردن شغل ناامید شــده اند، شامل نمی شود. 
بسیاری از جوان ها هستند که از فرط ناامیدی دیگر 
دنبال کار نمی روند و در خانه می خوابند و ساعات 

زیادی را به بطالت می گذرانند».
 او بــا اشــاره بــه اینکــه بســیاری از جوانان 
تحصیل کرده در ایران بی کار هستند، اضافه می کند: 
«برای اینکــه فرزندان آن مملکت بتوانند تحصیل 
کنند، روی او سرمایه گذاری می کنند و کشور ما هم 
از این قانون مستثنا نیست؛ اما برنامه ریزی درستی 
برای اســتفاده از نیــروی انســانی ای نداریم که با 
ســرمایه گذاری اش دکترا گرفته اســت. محصول 
می شــود جوانــان تحصیل کــرده ای کــه صــادر 
می شوند به کشورهایی مانند کانادا، استرالیا و... یا 

اینکه بی کار در خانه می مانند».
 بهادرانی با اشــاره بــه اینکــه کاندیداها باید 
برنامــه دقیق خود را درباره اشــتغال زایی بگویند 
تــا کارشناســان نظر بدهند و خلأهــای موجود را 
مشخص کنند تا مردم به درستی درباره انتخابات و 
شخص مدنظرشان تصمیم بگیرند، ادامه می دهد: 
«کاندیداها باید بیایند به طور شــفاف بگویند مثلا 
از ســالن ها، کارگاه هایی که هزینه شــده و ساخته  
شــده اند، قرار اســت چه بهره برداری ای بشود که 
اشــتغال زایی هم به  واســطه آن صــورت بگیرد 
و یک عــده بتوانند با بهره برداری از این ســالن ها 
ســر کار بروند». این اقتصــاددان تأکید می کند که 
هــر کاندیدایی در دســتور کار خود قــرار دهد تا 
مردم را به ســرمایه گذاری در کشــور خود تشویق 
کرده و اشــتغال زایی را پرورش دهنــد. او اضافه 
می کند: «امروزه شــاهد این هســتیم که مردم اگر 
ســرمایه اندکی هم در بازار داشتند، آن را برداشته 
و برده اند ســمت بین کوین و این به ســوءمدیریت 
و عــدم برنامه ریزی درســت برای ســرمایه مردم 

برمی گردد». 

شرکت کبریا آینده نگر راهبر پارسیان نوین )کارن(
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شــرکت کبریا آینده نگر راهبر پارســیان نوین (کارن) در راستای رسالت خود 
در جهت خدمت رســانی به عمــوم هموطنان و به خصــوص کادر محترم 
درمانی، موفق به کســب مجوزهای لازم برای تولید ماسک سه لایه پزشکی، 
همچون پروانه بهره برداری به شماره ۱۲۵/۲۳۵۲۷، پروانه ساخت به شماره 
۲۷۸۳۹۷۰۷، کد IRC به شماره ۳۴۶۸۰۷۲۲۵۱۱۳۴۵۳۰ و ایزوهای مورد 
 GMP و اصول ISO۱۳۴۸۵:۲۰۱۶ نیاز تولید ماسک ســه لایه جراحی مانند
شده اســت. همچنین با افتخار اعلام می دارد این شــرکت جزو برگزیدگان 
فراخوان تامین ماسک های پزشکی جهت توزیع در مراکز درمانی، موسسات 

پزشکی و داروخانه های سراسر کشور است. 

ویژگی های ماسک سه لایه پزشکی شرکت کارن توسط آزمایشگاه های همکار 
سازمان ملی استاندارد و اداره کل غذا و دارو مورد تایید قرار گرفته است.

مشخصات کیفی ماسک سه لایه پزشکی این شرکت به شرح ذیل می باشد:
 پارچــه بایکو/ اســپان بانــد ملت بلــون شــرکت بافتینه بــا گرماژ ۲۵ 

در دو لایه بیرونی
 پارچــه ملــت بلــون ضــد ویــروس و ضــد باکتــری  در لایه وســط 

با فیلتراسیون ٪۹۸ 
 کش استاندارد پنبه ای پرس شده با انعطاف بالا مناسب برای همه افراد 

 دارای فیکساتور (ثابت کننده) استاندارد و انعطاف پذیر روی بینی

لطفا برای ثبت سفارش با واحد فروش تماس بگیرید.
تلفن ثابت:  ۸۸۹۹۶۰۰۲-۰۲۱ داخلی ۴۰۶  
تلفن همراه:  ۰۹۱۹۷۲۷۰۳۱۹ 
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شرق: دفتر معاون اول رئیس جمهوری اتهامات رئیس کمیسیون اصل ۹۰ 
مجلس به اســحاق جهانگیری را کذب خواند و اعلام کرد از او شــکایت 
خواهد کرد. نصراالله پژمانفر، روز یکشــنبه در توییتی نوشــته بود: «اسناد 
تخلفات اســحاق  جهانگیری را که منجر به رأی دادگاه شده است، جهت 
بررســی در تأییــد صلاحیت ها به شــورای محترم نگهبان ارســال کردم. 
کاندیداهای ریاســت جمهوری نمی توانند در تاریکی تخلف کنند و در برابر 
مردم نسبت به وضعیت فعلی، بُغض  نمایشی داشته باشند». اشاره او به 
بغض اســحاق جهانگیری است که بعد از ثبت نام برای نامزدی انتخابات 
ریاســت جمهوری، هنگام خواندن بیانیه خود گریست. پژمانفر البته نگفته 
تخلفات معاون اول رئیس جمهور چیست و اگر چنین اسنادی وجود دارد و 
براساس آن حکم صادر شده است، چرا قوه قضائیه آن را در اختیار شورای 

نگهبان نگذاشته است.
با این حال روز گذشته دفتر اسحاق جهانگیری با تکذیب مطلب غیراخلاقی 
و کذب مطرح شده ازسوی رئیس کمیسیون اصل۹۰ مجلس اعلام کرد اتهام 
کذب و بی اساس محکومیت جناب آقای دکتر جهانگیری، معاون اول محترم 
رئیس جمهور در دیوان محاسبات کشــور برای نخستین بار نیست که مطرح 
می شود و حق هرگونه اقدام قانونی و حقوقی به  دلیل اتهام زنی و نشر اکاذیب 
در مراجع قضائی محفوظ اســت. به گزارش ایسنا، در این بیانیه آمده است: 
درپــی اقدام غیراخلاقی حجت الاســلام نصراالله پژمانفر، رئیس کمیســیون 
اصل۹۰ مجلس شــورای اســلامی در انتشار مطلبی غیرمســتند و کذب در 
توییتر با عنوان «اسناد تخلفات اسحاق جهانگیری را که منجر به رأی دادگاه 

شده اســت، جهت بررسی در تأیید صلاحیت ها به شــورای محترم نگهبان 
ارسال کردم. کاندیداهای ریاست جمهوری نمی توانند در تاریکی تخلف کنند 
و دربرابر مردم نســبت به وضعیت فعلی، بُغض نمایشــی داشــته باشند»، 

به منظور تنویر افکار عمومی به استحضار ملت شریف ایران می رساند:
۱- اتهام کذب و بی اساس محکومیت جناب آقای دکتر جهانگیری، معاون 
اول محترم رئیس جمهور، در دیوان محاسبات کشور برای نخستین بار نیست 
که مطرح می شود. در سنوات گذشته نیز برخی از افراد و جریان های سیاسی 
و رسانه های وابســته به آنها نظیر این اتهام را مطرح کرده بودند. برای مثال 
در ۲۵ خرداد ســال ۱۳۹۴روزنامه رسالت در این زمینه اتهاماتی علیه معاون 
اول محترم رئیس جمهور منتشر کرد که جوابیه این دفتر برای روزنامه مذکور 

ارسال و تصریح گردید؛ دیوان محاسبات کشور پس از بررسی کامل موضوع، 
طی دو نامه به شــماره /۲۳/۱۱۳/۲۷۲/۸۶م مورخ ۳/ ۴/ ۹۴ و نامه شــماره 
۲۵/۱۷۴/۹۴ مــورخ ۶/ ۵/ ۹۴ اعلام کرده اســت تاکنــون هیچ گاه، هیچ گونه 
ارجاعی از سوی محاکم حقوقی و قضائی از جمله دیوان محاسبات کشور در 
این زمینه به شخص آقای دکتر اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور، 
نه در سال های پیشین و نه اکنون صورت نگرفته است و در نتیجه حکمی نیز 

در این زمینه صادر و ابلاغ نشده است.
۲-متأســفانه در آســتانه انتخابات ریاست جمهوری ســال ۱۳۹۶یکی از 
نامزدهای دوازدهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری بــار دیگر این اتهام 
کذب را بدون توجه به تکذیب رســمی دیوان محاسبات کشور مطرح کرد و 
به دنبال آن تبلیغات وســیعی نیز از ســوی برخی افراد و رسانه های وابسته 
بــه مرکز خاص علیه جناب آقای دکتر جهانگیری صورت گرفت که در تاریخ 
۲۵ اردیبهشت سال ۱۳۹۶ و بنا به درخواست دفتر معاون اول رئیس جمهور 
مجددا این اظهارات غیر اخلاقی و غیرمستند از سوی دیوان محاسبات کشور 

تکذیب شد.
دفتــر معاون اول رئیس جمهور ضمن تکذیب مطلب غیراخلاقی و کذب 
مطرح شده از سوی حجت الاسلام پژمانفر که در آستانه برگزاری سیزدهمین 
دوره انتخابات ریاســت جمهوری با اهداف سیاســی و به قصــد تأثیرگذاری 
بر افکار عمومی و تشــویش اذهان صورت گرفته اســت، اعلام می کند حق 
هرگونــه اقدام قانونی و حقوقی به دلیل اتهام زنی و نشــر اکاذیب در مراجع 

قضائی محفوظ است.

پایگاه اطلاع رسانی مقام معظم رهبری: حضرت آیت االله 
خامنه ای در پاســخ به نامه های آقایان اسماعیل هنیه، 
رئیس دفتر سیاسی جنبش مقاومت اسلامی فلسطین 
(حماس) و زیاد نخاله دبیرکل جنبش جهاد اســلامی 
فلسطین، مبارزه با غاصبان فلسطین را مقاومت در برابر 
ظلم، کفر و استکبار خواندند و تأکید کردند: دل های ما 
در صحنه مبارزات شــما حاضر و دعــای ما برای دوام 

و استمرار پیروزی های شــما، دائم است. متن پیام های 
مقام معظم رهبری به این شرح است:

برادر مجاهد جناب آقای اسماعیل هنیه اعزّه االله
ســلام علیکم؛ نامه جناب عالی را که در آن شرح و 
تحلیل جهاد اخیر فلسطین را مرقوم داشته اید، دریافت 
کــردم. مبارزه شــما، مقاومــت در برابر ظلــم و کفر و 
اســتکبار اســت و چنین مبارزه ای مرضیّ خداوند عزیز 

قدیر و مصداق: اِن تَنصُروا االلهَ ینَصُرکُم وَ یُثَبِّت اَقدامَکُم 
اســت. به حول و قوه الهی پیروز خواهید شــد و ارض 
مقدّســه را از لوث وجود غاصبــان تطهیر خواهید کرد 

ان شاءاالله. برادرتان سیّدعلی خامنه ای
برادر مجاهــد جناب آقای زیاد نخالــه وفّقه االله و 

اَعانه
ســلام علیکم؛ نامه برادرانه جناب عالی را دریافت 

کردم. جهاد بزرگ و پیروز شما برادران فلسطینی، چشم 
دوستدارانتان در سراسر جهان را روشن کرد. دل های ما 
در صحنه مبارزات شــما حاضر و دعــای ما برای دوام 
و اســتمرار پیروزی های شما، دائم اســت. وعده الهی 
راست است که فرمود: وَ لَیَنصُرَنَّ االلهُ مَن ینَصُرُه، و شما 
پیروزی نهایی را خواهید دید ان شاءاالله و بحوله و قوّته. 

برادر شما سیّدعلی خامنه ای

پاسخ مقام معظم رهبری به نامه های اسماعیل هنیه و زیاد نخاله:
دل هاى ما در صحنه مبارزات شما حاضر است

ســخنگوی وزارت امور خارجه 
با بیان اینکــه منتظر اقدامات و 
تغییر رفتار ریاض هستیم، گفت: «سیاست های ایران درباره 
گفت وگوهای منطقه ای و ترتیبات منطقه ای چیز جدیدی 
نیست و همواره بوده و از حضور عربستان استقبال کردیم. 
فکر می کنیم عربستان می تواند طرف سازنده ای باشد اگر 

از سیاست های ملال آور فاصله بگیرد».
تــا تدوین قانون اساســی جدید، قانون جاری ســوریه 

رسمیت دارد
خطیب زاده درباره برگزاری انتخابات ریاست جمهوری 
در ســوریه هم ابراز کرد: «در چارچوب روند آستانه و هم 
مذاکرات ژنــو گفت وگوهایی برای تدوین قانون اساســی 
جدید انجام شــده ولی تا آن موقع، روشن و طبیعی است 
که حقوق بین الملل، قانون اساســی جاری را به رسمیت 
می شناســد. در این چارچوب انتخابات ریاست جمهوری 
ســوریه برگزار می شود». او با اشــاره به سفر چندی پیش 
وزیر امور خارجه به سوریه بیان کرد: «ایران از رویه سیاسی 
در سوریه همواره دفاع کرده است. در این انتخابات هیئت 
پارلمانی از ایران به عنوان ناظر به دمشــق رفته و در سفر 
ظریف به سوریه هم حمایت ایران از این انتخابات و روند 
سیاسی در سوریه اعلام شــد». این دیپلمات ارشد با بیان 
اینکه انتخابات در خارج از ســوریه آغاز شده است، یادآور 
شد: «در سفارت سوریه در تهران نیز انتخابات برگزار شده 
اســت. این رویه می تواند به صلح و ثبات در سوریه کمک 
کند. کشورهای دیگر نیز از دخالت های بی جا و فتنه افکنی 

در داخل سوریه جلوگیری کنند».
  وزیر خارجه به خارج سفر می کند

خبرنگاری مدعی شــد که سفرهای ظریف هزینه های 
هنگفتی برای کشــور دارد و مدعی شــد که وزیر خارجه 
نباید ســفر خارجی داشته باشد که سخنگوی وزارت امور 
خارجه پاسخ داد: «سؤال شما تعجب آور است. وزیر کشور 
باید ســفر داخلی برود و سفیر خارجه باید به خارج سفر 
کند. این موضوعی بدیهی و این ســؤال، سوگیرانه است». 
او با اشاره به ســفرهای ظریف به ایتالیا و واتیکان گفت: 
«وزیر امور خارجه در این ســفر با پاپ و مسئولان واتیکان 
و مقامــات عالی ایتالیا دیدار کرد. ظریف روز چهارشــنبه 
هم به ایرلند رفت و با وزیر خارجه و رئیس جمهور ایرلند 
رایزنی کرد و صحبت های خوبی درباره بازگشایی سفارت 
ایرلند در تهران شــد». این دیپلمات ارشــد بــا بیان اینکه 
چهارشنبه هفته گذشــته هیئت های مذاکراتی به تهران 
برگشتند و رایزنی ها در وین این هفته ادامه می یابد، تصریح 
کــرد: «نمایندگان ویژه ایران در امور یمن و افغانســتان با 
همتایان خود نیز رایزنی کردند. ظریف با جوسپ بوررل نیز 
صحبت کرده و روز شــنبه نیز افتتاح سرکنسولگری ایران 
در حلب به شکل برخط برگزار شــد». خطیب زاده ادامه 
داد: «وزیــر امور خارجه فردا سه شــنبه هم به جمهوری 
آذربایجــان و ارمنســتان می رود». ســخنگوی دســتگاه 
دیپلماسی در پاسخ به پرسش ایرنا درباره توافق تهران و 
دوبلین برای بازگشــایی سفارت ایرلند در ایران یادآور شد: 
«درباره این موضوع هم در ســفر ظریــف به ایرلند و هم 
ســفر وزیر خارجه ایرلند به تهران گفت وگو و توافق شده 
اســت. گفت وگوهای اجرائی آغاز شده است. دوستان در 
بخش اروپای وزارت خارجــه باید با همتایان خود درباره 
اقدامات اجرائی به نقشه راهی برسند. این تصمیم گرفته 
شــده و باید اجرا شود». او در پاسخ به سؤالی درباره دلیل 
تعویق ســفر وزیر امور خارجه به امارات گفت: «این سفر 
در دستور کار است و اگر مقدمات و شرایط لازم آن نهایی 
شود، این سفر انجام می شود. هیچ سفری انجام نمی شود، 

مگر اینکه دســتور کار، ابعاد و اهداف آن روشن باشد. اگر 
مقدمات این ســفر هم روشن و نهایی شــود، این سفر در 
کنار سفرهای دیگر انجام می شود». خطیب زاده درباره تور 
اروپایی ظریف و ارتباط آن برای فراهم کردن سرمایه گذاری 
در ایران پس از احیای برجام اظهار کرد: «ســفر ظریف به 
اروپا از چند ماه قبل در دســتور کار بود. البته قرار بود این 
سفرها به ۱۰، ۱۱ کشور انجام شود. سفرها در اسپانیا، ایتالیا 
و ایرلند، یکی از ابعادش دیدار و رایزنی با اصحاب تجارت 
بود. در اســپانیا هم بــا وزیر تجارت و فعــالان اقتصادی 
این کشــور دیدار کرد». او با بیان اینکه اگر توافقی در وین 
صورت بگیرد، کشورهایی که در جنوب اروپا ارتباط شان را 
با ایران حتــی در دوران تحریم ها حفظ کردند، در اولویت 
هستند، تصریح کرد: «درباره مسائل دوجانبه، ارتقای روابط 
سیاسی و دیپلماتیک مانند ایرلند و گسترش مناسبات مانند 
ایتالیا و مسائل منطقه در این سفرها رایزنی انجام شد. در 
همه این حوزه ها، گفت وگوهایمان را با این کشورها و سایر 
کشورها و کشورهای غیراروپایی ادامه می دهیم». به گفته 
سخنگوی وزارت امور خارجه، «باید با همه کشورها ارتباط 
منظم و دقیق داشته باشیم. اجازه ندادیم در حصر باشیم 
و کسی ما را حصر کند؛ بنابراین براساس قدرت ملی خود 
در سیاست خارجی عمل می کنیم». سخنگوی وزارت امور 
خارجه در پاســخ به این سؤال که آیا سفیر جدید ایران در 
لندن انتخاب شــده و از وزارت امور خارجه بوده اســت، 
گفت: «چند ماه اســت که ســفیرمان را به لندن معرفی 
کردیــم. دولت انگلیس هم ســفیر جدید خود را معرفی 
کرده است. مسائل در رویه های اداری خود در حال بررسی 
است. ســفیر معرفی شده نیز از داخل وزارت امور خارجه 

انتخاب شده است».
  ایران امیدی ندارد حامیان مجرم اشغالگر اقدامی  کنند
خطیب زاده به مسئله فلسطین نیز اشاره کرد و گفت: 
«روز دوشنبه هفته گذشــته وزیر امور خارجه در نشست 
اضطراری وزرای امور خارجه سازمان همکاری کشورهای 
اسلامی مواضع ایران درباره تحولات سرزمین های اشغالی 
را مطرح و تأکید کرد که این جنایات باید به عنوان جنایت 
جنگی و اقدام علیه بشریت شناسایی شود و سازمان های 
بین المللــی اقدام مســئولانه داشــته باشــد». او درباره 
بی توجهی کشــورهای غربی و ســازمان های بین المللی 
نسبت به حملات تروریستی در افغانستان، یمن و فلسطین 
و... و اقدامات ایران در این زمینه خاطرنشان کرد: «سابقه 
حقوق بشــری برخی از کشورها و ســازمان ها برای همه 
روشــن اســت. نمایندگی های ایران در خارج از کشور در 
چارچوب ســازوکارهای موجود در همراهی با کشورهای 
اســلامی و عدم تعهد اقدامات خوبی انجــام دادند». به 
گفته سخنگوی دستگاه دیپلماســی، «ایران امیدی ندارد 
این کشورها یا سازمان های حامی مجرم، اقدامی را انجام 
دهند. در چنــد روز دیگر، اقدامات مؤثــری در ژنو انجام 
می شود. تعهدات ایران به حقوق  بشر اصیل و حمایت از 

مظلومان بوده است».
  پرونده های بحرین و  اندونزی

خطیب زاده درباره آخرین وضعیت کشتی توقیف شده 
ایــران در اندونزی عنوان کرد: «آنچه رخ داده، اتفاقی بود 
که به شــکل معمول در برخی از کشــورها رخ می دهد؛ 
یعنی حل مسئله نیازمند طی شــدن رویه های حقوقی و 
قانونی است. از دولت اندونزی انتظار داریم این رویه زودتر 
طی شــده و مسئله حل شود. البته تا اینجا همکاری های 
خوبی شــده است. تا آنجا هم که بنده مطلع هستم، فردا 
دادگاه دیگری در این باره تشکیل می شود. امیدواریم زودتر 

مسئله جمع بندی و موضوع حل شود.

خطیــب زاده درباره اتهام اخیر دادســتانی کل بحرین 
علیه بانک المستقبل نیز اظهار کرد: «این اتهامات تکراری 
و فاقــد وجاهــت حقوقی و قانونی اســت. بانک مرکزی 
بحریــن بر همه اقدامــات نظارت داشــته و اینکه بعد از 

چند سال ادعا شــود، رنگ و بوی سیاسی دارد. حکم این 
دادگاه به رسمیت شناخته نمی شود و مخرب است. ایران 
در همه صحنه ها و حوزه ها بدون تعارف اســت و این را 

همیشه نشان داده است».

متن برجام باید نعل به نعل اجرا شود
ادامه از صفحه4

دفتر اسحاق جهانگیری :ادعای پژمانفر  غیراخلاقی و غیر مستند است

 واکنش  به یک اتهام


